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Abstract (en)
[origin: US5125573A] Device for fixing a rail on a tie, comprising an abutment made of plastic material and a clamp made of steel fixed by a rail
screw or a nut. The clamp is provided with an oblong hole which makes it possible to displace the clamp in a direction perpendicular to the rail, in
such a way that the clamp can occupy a preparation position, in which the rail can be placed vertically between two abutments, and a fixing position,
in which the clamp bears against the flange of the rail. This device makes it possible to pre-equip ties in workshops.

Abstract (fr)
Dispositif de fixation d'un rail (5) sur une traverse (1) comportant une butée en matiére plastique (8) et une bride en acier (7) fixée par un tirefond (3)
ou un écrou.La bride (7) est munie d'un trou oblong (14) permettant de déplacer la bride (7) dans une direction perpendiculaire au rail, de telle sorte
que la bride peut occuper une position de préparation, dans laquelle le rail (5) peut étre placé verticalement entre deux butées, et une position de
fixation, dans laquelle la bride (7) s'appuie sur le patin du rail (5).Ce dispositif permet de prééquiper des traverses en atelier.
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